
اصلاح طلبان  هنوز موضع کاملا 
مشخص و واحدی درباب انتخابات 
اتخاذ نکرده اند. در این خصوص یک 
عضو جبهه اصلاحات ایران، درباره 
مواجهه اصلاح طلبان با انتخابات 
بر اساس  پیش رو اظهار داشت: 
موضع جبهه اصلاحات، اصلاح طلبان 
به  تشکیلاتی  و  سازمانی  ورود 
انتخابات مجلس دوازدهم نخواهند 
داشت و آن افرادی که در ثبت نام 
اولیه خود را انجام دادند، صرف نظر 
از اینکه تأیید یا ردصلاحیت شوند، 
در قالب اراده فردی خود عمل 
کرده اند، نه در قالب یک راهبرد 
تشکیلاتی از سوی جبهه اصلاحات. 
حسن رسولی گفت: اصلاح طلبان 
با توجه به شرایط موجود سیاست 
تصمیم های سیاسی خود را اتخاذ 

می کنند.

انتخابات  در  اصولگرایان 
پیش رو کار سختی برای وحدت 
و ائتلاف خواهند داشت و هر 
کدام از گروه های این جریان از 
ائتلاف، شورای  جمله شورای 
وحدت و جبهه پایداری برنامه 
خاص خود را خواهند  داشت. در 
همین راستا رئیس شورای ائتلاف 
اصولگرایان اظهار داشت:   ما در 
شورای ائتلاف یک اصولی داریم 
و سه اصل مهم هم داریم آن سه 
اصل عقلانیت و عدالت و معنویت 
است. غلامعلی حدادعادل گفت: 
یعنی ما شاخص های اصلی مان 
کار  بنای  این  که  ستون هایی 
سیاسی مان را روی آن استوار 
کرده ایم یکی از آن ها عقلانیت 
است، دیگری عدالت است، سوم 

هم معنویت است. 

چند روز پیش بود که حمله 
حرم  به  مجددی  تروریستی 
حضرت شاهچراغ در شیراز صورت 
مجروح هایی  و  شهید  و  گرفت 
برجای گذاشت و در پی این اتفاق 
همــه  خواهان مجازات عاملان 
این  ترویستی شدند. در  حمله 
کمیسیون  عضو  یک  خصوص 
امنیت ملی مجلس با اشاره به حمله 
تروریستی داعش اظهار داشت: 
همه خاورمیانه و جهان با مشکل 
رشد افراط گرایی و تروریسم مواجه 
است. تروریسم با هر توجیهی از 
اقدامی  باشد  کسـی  هر  طرف 
می شود.  محسوب  غیرانسانی 
جلیل رحیمی جهان آبادی گفت: 
اقدام اخیر داعش در شاهچراغ 
نوعی کینه جویی و قدرت نمایی 

برابر بخش امنیتی ایران است.  

 بررسی حواشی پیرامون بازگشت سلبریتی ها 
به تلویزیون 

رشیدپور نیامده رفت
رضا رشیدپور:  در موقعیت مناسب تر به تلویزیون برمی گردم

رئیس سازمان صداوسیما:  صداوسیما نیاز به چهره های 
هنجارشکن ندارد

آرمان ملی- سهیل ثابت: صداوسیما و مشخصا تلویزیون 
به جهت برخی رویکردهای رسانه ای که طی سال های گذشته 
داشته به قرائت بسیاری از کارشناسان با ریزش مخاطب مواجه 
شده و بخشی از جامعه نیز دیگر صداوسیما را به عنوان رسانه 
نخست برای کسب اطلاعات خود در نظر نمی گیرند و شاید گزافه 
نباشد اگر بگوییم که امروز فضای مجازی و شبکه های اجتماعی 
توانسته جای تلویزیون را برای بسیاری از مردم پر کند. چه اینکه 
اگر نباشد برخی سریال ها، مسابقات ورزشی و برخی برنامه های 
ترکیبی این رسانه اساسا مخاطبان خود را از دست خواهد داد. به 
همین جهت و برای جذب مخاطب بیشتر چندی پیش خبرهایی 
مبنی بر بازگشت برخی سلبریتی ها به برنامه های صداوسیما 
منتشر شد و به طور مشخص از رضا رشیدپور و محمدرضا گلزار 
که تا پیش از این در تلویزیون برنامه  های »حالا خورشید«، »سیم 
آخر« و »برنده باش« حضور داشتند مجددا برای کار دعوت شدند. 
این مساله نیز با استقبال  هایی مواجه شد اما طی روزهای اخیر 
ویدئویی از محمدرضا شهبازی مجری برنامه پاورقی تلویزیون 
در فضای مجازی منتشر شد که طی آن اعلام کرد که از ادامه 
کار در این برنامه کناره گیری کرده است. وی در کانال تلگرامی 
خود نوشت: »از اجرای برنامه پاورقی کناره گیری کردم. دلایلش 
رو توی ویدئو توضیح دادم. خلاصه ش اینکه قرار نیست بسیجی 
فحش خور زمان فتنه و جنگ و... باشه و در عافیت، سلاح ورزی ها 
و رشیدپورها و آخوندی ها، در میدان اقتصاد و فرهنگ و سیاست 
جولان بدن.« همین اظهارات وی بود که موحب واکنش های 

بسیاری نسبت به وی در فضای مجازی گردید. 

   کناره گیری رشیدپور
پس از این اتفاق نیز روز گذشته رضا رشیدپور مجری باسابقه 
تلویزیون در صفحه اینستاگرام خود نوشت: تلویزیون سرمایه  
معنوی مردم و خانه  من است. هر قدر چراغش روشن و مخاطبش 
بیشتر باشد، دل من هم گرم تر خواهد شد. با کمال میل دوست 
دارم که برنامه های امیدبخش و مطالبه گر برای مردم نازنینم 
بسازم و اجرا کنم که وظیفه  من است و هیچ منتی بر گردن 
مخاطبان گرانمایه و ارجمند نیست. وی ادامه داد: »می دانم 
تعدادی از مدیران روشن بین تمام تلاششان را کرده اند تا من 
یکبار دیگر بتوانم خدمتگزار وطنم و مردم باشم و می فهمم که تا 
چه اندازه تزریق امید و نشاط در جامعه  امروز را ضروری می دانند. 
باعث افتخار من است که صدای بخشی از جامعه  رسانه ملی باشم و 
اصولا هویت رسانه ملی را در همین تکثر مردم محور می دانم. همه 
سلیقه ها و باورها در چارچوب امنیت و منافع ملی برنامه بسازند و 
مخاطب خودشان را داشته باشند. این چهره شاخص رسانه ای در 
ادامه نوشت: اما واقعیت آن است که در موقعیت حاضر احساس 
می کنم حضور من به جای آنکه سبب ساز نشاط یا امید باشد، 
دستمایه تشویش ذهن مخاطب و تشدید دوقطبی های غم انگیز 
خواهد شد. آفت بزرگ برای کشور عزیزمان همین حاشیه ها و 
دوقطبی سازی ها و... است. بنابراین ضمن تقدیر مجدد از مدیران 
گرامی به ویژه مدیران ارجمند شبکه سه سیما که صادقانه برای 
این رخداد تلاش کردند، همچنین قدردانی فراوان از همکاران 
بی نظیرم در شبکه سه و به ویژه مسابقه »سیم آخر«، توفیق این 

خدمتگزاری را به زمانی مناسب تر موکول می کنم.«

    دسته بندی را رعایت می کنیم 
رئیس سازمان صداوسیما در واکنش به حضور برخی چهره ها 
در صداوسیما، بیان کرد: در اغتشاشاتی که سال گذشته اتفاق 
افتاد، متاسفانه برخی از چهره ها با سوءاستفاده از شهرت و 
محبوبیت خود به قوانین و ضوابط جامعه بی توجهی کردند و با 
جریان فتنه برانداز همراه شدند و رفتارهایی را از خود نشان دادند 
که نتیجه آن تحریم جامعه و شریک شدن در اتفاقات تلخی بود 
که شاهد آن بودیم. البته همچنان نیز شاید برخی از این افراد به 
مسیر خود ادامه دهند. پیمان جبلی گفت: برخی دیگر نیز تلاش 
کردند با اصلاح مواضع خود و موضع گیری های مناسب بعد از این 
جریانات، مسیر خود را اصلاح کنند. فلذا چهره ها و نوع رفتاری 
که در جریان فتنه سال گذشته داشتند، متفاوت است. طبیعتا 
بسیاری از چهره ها نیز وفاداری خود را به نظام، مردم، قوانین 
و انقلاب نشان دادند که به صورت طبیعی مورد احترام جامعه و 
مردم هستند. رئیس سازمان صداو سیما بیان کرد: ما در یکسال 
اخیر در برنامه هایی که در مناسبت های مختلف داشتیم مانند 
شب یلدا، شب تحویل سال نو، ایام ماه رمضان و ایام ماه محرم 
و سایر عرصه ها اثبات کردیم که نیاز به چهره های هنجارشکن و 
عنود و لجباز نداریم و عملا برنامه های خود را با چهره هایی که از 
محبوبیت خوبی برخوردار شدند، ادامه دادیم. جبلی تاکید کرد: 
هر زمان که رسانه ملی تصمیم بگیرد که از چهره ها استفاده کند، 

حتما این دسته بندی را رعایت خواهد کرد.
 

   اطلاعیه صداوسیما
پس از حواشی پیرامون بازگشت برخی سلبریتی ها به تلویزیون؛ 
روابط عمومی سازمان صداوسیما در واکنش به نقدها و مطالبی 
که در روزهای اخیر درخصوص موضوع حضور برخی چهره های 
هنری و تلویزیونی در صداوسیما مطرح شده نکاتی را مطرح کرد. 
در اطلاعیه روابط عمومی سازمان صداوسیما آمده است: در این 
دوره با انسجام کامل و وحدت نظر و مدیریت، سلبریتی محوری، 
مجری محوری، تهیه کننده محوری و هرگونه محوریت پراکنده 
غیر منطبق با سیاست های رسانه ملی مردود و غیر قابل قبول 
است.  رویکرد رسانه ملی در این خصوص تأکید بر مدیریت منطقی 
و همکاری اصولی رسانه و چهره ها و تلاش جدی برای جلوگیری 
از تکرار آسیب های گذشته است. در این دوره تحولی رسانه ملی، 
از هر گونه ورود بی برنامه به موضوع سلبریتی ها پرهیز شده و بر 
رابطه تکاملی و تعاملی رسانه و سلبریتی تاکید می گردد. با احترام 
به برخی اختلاف سلیقه ها، در دو سال اخیر هماهنگی قابل قبولی 
در رسانه ملی در اجرای تحول وجود دارد و اختلاف سلیقه ها 
منجر به تناقض در سیاستگذاری نشده و نخواهد شد. رویش و 
ظهور ده ها برنامه ، هنرمند، مجری و بازیگر در برنامه های مختلف 
همچون حسینیه معلی، پاورقی، محفل، بگوبخند، شیوه، مکث، 
سیدخندان، مدرسه تلویزیونی ایران و مجموعه های نمایشی فاخر 

گواه به ثمر رسیدن جوانه های تحول در این مدت کوتاه است.

آرمان ملی- حمید شجاعی: نگاهی به عملکرد دولت 
طی دوسال گذشته و مجلس یازدهم در عمر 4 ساله و همچنین 
شرایط جامعه نشان می دهد که آنچه از رویکردها و وعده ها تا 
عملکردها مشاهده شده عملکردهای ناموفق دربخش معیشت 
است که باعث شده تا امروز موجبات نارضایتی جامعه شده است. 
علت این مساله نیز چیزی نیست جز جریانی  و افرادی که در 
قالب این تفکر جریانی بدون تخصص، تجربه و توانایی صرفا در 
قالب مفاهیمی چون انقلابی گری عملکردهای نامطلوبی از خود 
برجای می گذارند. این در حالی است که نگاهی به ادوار انتخاباتی 
گذشته به ویژه انتخابات 98 و 1400 به خوبی حکایت از حضور 
پررنگ  یک جریان در این انتخابات ها و تلاش برای تاثیر گذاری بر 
دولت و مجلس داشته است. در این میان شاید بهترین نامی که 
می شد برای این جریان به خصوص در نظر گرفت را چند ماه پیش 
علی لاریجانی برگزید. »جریان خالص ساز« واژه ای بود که رئیس 
ادوار مجلس برای این جریان مطرح کرد. جریانی که صرفا نوع 
نگاه خود را صحیح، منویات و اهداف خود را درست و رویکردهای 
خود را انقلابی و مخلص می پندارد. جریانی که امروز جدای از 
اصلاح طلبان و اعتدالیون که بارها هشدار تاثیرات مخرب آن بر 
صحنه سیاسی کشور را داده اند؛ بلکه دیگر از اصولگرایان میانه رو و 
سنتی نیز  این مسئله را گوشزد می کنند. چه اینکه اخیرا غلامعلی 
حدادعادل رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب گفته »اجازه 
ندهیم جریان تحریف تحت پوشش ادبیات انقلابی، ذهنیت  
نادرستی از جبهه انقلاب در اذهان عمومی ایجاد و انقلابی ها را 
در مسائل سیاسی فاقد عقلانیت و اخلاق معرفی کند.« این در 
شرایطی است که انتخابات مجلس دوازدهم در پیش است و جریان 
خالص ساز به دنبال نقش آفرینی و تاثیر بیشتر در این آوردگاه است. 

چه اینکه آنها دیگر نه اصلاح طلبان و اعتدالیون که دایره را درمیان 
اصولگرایان نیز محدود کرده اند و قصد دارند که انتخابات را به 
نحوی مدیریت کنند که صرفا و تا حد ممکن کرسی های مجلس 
را از نیروهای همفکر خود پر کنند. اتفاقی که تاکنون بسیاری 
نسبت به آن هشدار داده و واکنش نشان داده اند. حال باید دید 
که این جریان تا چه حد می تواند انتخابات تاثیر گذار باشد و سایر 
مجموعه های اصولگرا که به احتمال فراوان در انتخابات پیش رو نیز 
انتخاباتی درون گروهی را تجربه خواهند نمود چه نوع مواجهه ای با 

این جریان خواهند داشت. 

    نگرانی در فرآیند جنگ قدرت
یک فعال سیاسی اصولگرا در ارتباط با جریان خالص ساز و اهداف 
این جریان اظهار داشت: جریان خالص ساز یک تئوری ساده دارد اما 
عملیات آن پیچیده است. تئوری ساده این است که غیر از یک گروه 
خاص سیاسی هیچ کس دیگری در حاکمیت نقش موثر نداشته 
باشد. حال ممکن است که نقش های فرعی برای برخی قرار دهند 
اما می خواهند کسی نقش موثری نداشته باشد. این یک تئوری 
خیلی ساده است. محمد مهاجری به »آرمان ملی« گفت: برای 
عملیاتی کردن آن زمانی شاید دایره این افرادی که می خواهند 
در حاکمیت نگه دارند گسترده تر بود و مثلا کل جریان اصولگرا را 
در برمی گرفت. بعد از مدتی می بینیم که این جریان هر روز خود را 
محدود تر می کند و کار را به تعداد کمتری از افراد بسنده می کند 
که مطمئن تر هستند. وی افزود: این جریان به دنبال این است که 
بیش ترین افرادی که باقی می مانند از جبهه پایداری باشند. اگر نگاه 
کنید می بینید که آقای محصولی هم یک نیمچه اعتراضی کرده که 
چرا نظامیان در انتخابات دخالت می کنند و او هم این نگرانی را دارد 

که جریان خالص ساز که یک زمانی جبهه پایداری هم جزو آدم های 
خالص شان بودند از آن هم دوباره گلچین کنند. مهاجری بیان کرد: 
بنابراین نگرانی آقای حداد، محصولی و قالیباف نگرانی های جدی 

است که بیشتر در فرآیند جنگ قدرت قابل فهم است. 

    برخورد با جریان خالص ساز 
یک فعال سیاسی اصولگرا در خصوص اختلاف نظر  بین دولت 
و مجلس اظهار داشت: من آقایان قالیباف و رئیسی را به عنوان 
رئیس دو قوه می شناسم؛ اولا این دو با هم اختلافی نداشتند و 
ندارند. جریانی در کنار آقای رئیسی قرار گرفتند که می خواهند 
در راستای سیاست های خالص سازی به دنبال تصفیه عناصری 
بروند که سوار اتوبوس این جریان نشدند. جریان خالص ساز 
به اختلافات بین دولت و مجلس دامن می زند. اگر آن جریان 
خالص ساز  آرام بنشیند ، مشکلات حل خواهد شد. اما در هر 
صورت آقای رئیسی و آقای قالیباف با هم مشکلی ندارند و از قدیم 
با هم رفیق بودند. لذا شیطنتی که صورت می گیرد، توسط جریان 
تند خالص ساز است که باعث تشدید اختلاف در روابط بین دولت 
و مجلس شده است. منصور حقیقت پور گفت: الان آن جریان 
خالص ساز می خواهد با آقای قالیباف برخوردی کرده و حالی از 
مجلس بگیرد. بنابراین زیر چتر دولت جمع شدند و مقدمات و 
زمینه درگیری دو قوه را فراهم کنند. این چهره نزدیک به علی 
لاریجانی در خصوص اراده رئیس جمهور برای مقابله با جریان 
خالص ساز بیان کرد: نمی دانم. اما این اراده مقابله را در آقای رئیسی 
نمی بینم. خدا کند آقای رئیسی این اراده را داشته باشد و با آنان 
برخورد کند تا مسائل داخلی و مسائل خارجی را حل کرده و به 

کسی اجازه اختلاف افکنی ندهد. 
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جریان خالص ساز به دنبال چیست؟

تئوری ساده، عملیات پیچیده
   از تاثیر بر دولت و مجلس تا انتخابات اسفند 

آرمان ملی - مطهره شفیعی: دو روز پس از انتقاد 9 عضو 
شورای شهر تهران به دخالت داماد زاکانی در امور شهرداری، 
محمد مهاجری، فعال سیاسی اصولگرا از دخالت های همسر 
رئیس جمهور خبر داد. و نوشت: »جناب آقای رئیسی! با اطلاع 
می گویم: اعضای دولت تان از اینکه برای گزارش کار خدمت خانم 

علم الهدی برسند احساس حقارت می کنند.«

   جمیله علم الهدی کیست؟
جمیله علم الهدی بزرگ ترین دختر سیداحمد علم الهدی، 
نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی و امام جمعه مشهد است. 
او در سال 1۳۶۲ و در سن 18 سالگی با سیدابراهیم رئیسی، 
رئیس جمهور ایران، ازدواج کرد. جمیله علم الهدی مادر ۲ دختر 
است که یکی از آنها دانشجوی دکترای جامعه  شناسی دانشگاه 
تهران و دیگری دانش آموخته کارشناسی فیزیک از دانشگاه 
صنعتی شریف است. جمیله علم الهدی در سال 1۳80 دکترای 
خود را در رشته فلسفه تعلیم و تربیت از دانشگاه تربیت 
مدرس دریافت کرد. او عضو هیأت علمی گروه آموزشی رهبری 
و توسعه آموزشی دانشکده علوم تربیتی و روانشناسی دانشگاه 
شهید بهشتی شد و درجه علمی دانشیاری را کسب کرده  
است. علم الهدی تدریس دروسی مانند فلسفه آموزش عالی، 
انسان شناسی در اسلام، روش های آموزش، مبانی نظری مدیریت 
آموزشی، مکتب های فلسفی و آرای تربیتی را در دوره دکتری 
دانشگاه شهید بهشتی برعهده دارد. او در سال 1۳9۲ پژوهشکده 
مطالعات بنیادین علم و فناوری دانشگاه شهید بهشتی را 
بنیانگذاری کرد و رئیس آن است. این پژوهشکده وظیفه دارد 

الگوهای سیاست گذاری علم و فناوری را مبتنی بر فهم و ارزیابی 
جنبه های معرفتی و اجتماعی علم و فناوری ارائه دهد او عاری 
از حاشیه نیست. به عنوان نمونه چندی پیش جمیله علم الهدی، 
همسر رئیس جمهور در حالی که مجری شبکه تلویزیونی ونزوئلا 
ایشان را بانوی اول کشورمان نامید در یک مصاحبه اعلام کرده 
است: »چرا ما زنان باید مانند مرد کار کنیم، مانند مردان درس 
بخوانیم و مانند مردان حرف بزنیم؟« البته بعدتر توضیحاتی 
داده شد اما اظهارات او ثبت شد. یا اظهارنظر جنجالی جمیله 
علم الهدی در ونزوئلا درباره بیشتر بودن سن درختان دانشگاه 
شهید بهشتی محل کار وی از عمر ایالات متحده آمریکا با 

واکنش های مختلفی مواجه شده است. 

   بی خبر یا باخبر
در حالی مهاجری مدعی دخالت جمیله علم الهدی است که 
او منکر اطلاع از اقدامات همسرش می شود. چندی قبل گفته 
بود: »یک اخلاقی که ایشان دارند این است که از جزئیات هیچ 
پرونده ای صحبت نمی کنند. مثلا همین ماجرای فسادی که در 
ابتدای تولیت ایشان در آستان قدس رخ داد، آقای رئیسی به 
هیچکس نگفته بودند، درحالیکه به شدت از آن رنج می بردند 
و با خودشان می گفتند چنین کاری با اموال کافر حربی انجام 
نمی دهند چطور با اموال امام رضا)ع( فردی چنین کاری 
می کند؟ من گفتم این مورد را به مقام معظم رهبری اطلاع 
دهید. ایشان گفتند چرا باید خاطر ایشان را مکدر کنم. خودم 
مساله را حل می کنم. به شخصه فقط می دانستم آن فرد مشکل 
دارد اما داستان را دقیقا نمی دانستم. ایشان هم از بیان داستان در 

رسانه ها خودداری می کردند تا اینکه از سوی رفقای همان فرد 
مطرح و پخش شد. اتفاقا در همان موقع هم برخی تماس گرفتند 
که ایشان را آزاد کنید. آقای رئیسی گفتند اتفاقا رفقای خود آن 
فرد نامش را منتشر کردند، من که فقط به دادگاه معرفی کردم.« 

آیا آنچه نقل شد نسبتی با بی اطلاعی دارد؟

   در اندیشه جایگاهی نو
به نظر می رسد همسر رئیسی می خواهد طرح تازه ای در اندازد. 
طرحی که نقش سیاسی همسر رئیس جمهور در آن مشهود باشد، 
هر چند این نقش تبلیغ رئیس جمهور را بکند و یا از دیدگاه های 
سنتی پدر درباره جایگاه زنان در جامعه دفاع کند. عرشه نوشت: 
جمیله علم الهدی که در ایام مبارزات انتخاباتی ریاست جمهوری 
درباره شرکت همسرش در انتخابات گفته بود که به عنوان همسر 
آقای رئیسی موافق حضور ایشان در انتخابات نبوده اما به عنوان 
یک هوادار در بین نامزدهای انتخاباتی تنها کسی که ویژگی های 
مدنظر رهبر را دارد، آقای رئیسی است.« حالا تمام قد از گفتمان 
دولت ابراهیم رئیسی دفاع کرده و نماز خواندن همسرش در کاخ 
کرملین را می ستاید. او تا جایی پیش رفته که ابراهیم رئیسی او را 
به نگارش کتاب خاطرات به عنوان »همسر رئیس جمهور« تشویق 

کرده است. کاری که میشل اوبامای آمریکا کرد.
 

   در مسیر میشل اوباما
به نظر می رسد جمیله علم الهدی تمایل دارد نقشی مانند 
میشل اوباما ایفا کند. چند قبل هم گفته بود که همسرش خواسته 

تا کتابی شبیه به  خاطرات میشل  اوباما بنویسد.

دخالت جمیله علم الهدی در امور دولت صحت دارد؟

همسر رئیسی در نقش جدید 
       در مسیر میشل اوباما!

غلامرضا  فشارهای  برخی 
نمایندگان را دلیل رفتن می داند

شاید خود نمایندگان مجلس نیز تصور 
نمی کردند که وزیر کشور زیر فشارهای 
محمدرضا  برکناری  به  تصمیم  مجلس 
غلامرضا، معاون سیاسی خود و رئیس ستاد 
انتخابات کشور شود، اما احمد وحیدی 
به خاطر اینکه زیرتیغ استیضاح نمایندگان 
مجلس نرود تصمیم به تغییر معاون خود 
گرفت. غلامرضا جایگزین محمدباقر خرمشاد 
در این معاونت شده بود که پس از چند ماه 
جای خود را به معاون جدیدی داد. اما چند 
روز قبل بود که مرکز اطلاع رسانی وزارت 
کشور از تغییر معاون سیاسی این وزارتخانه 
خبر داد. ماجرا از اعتراض برخی از نمایندگان 
مجلس به یک بخشنامه شروع شد و کار را 
تا مرحله استیضاح وزیر کشاند و در نهایت 
با فشار نمایندگان و تذکرات رئیس مجلس 
به وحیدی، معاون سیاسی و رئیس ستاد 
انتخابات کشور در سال برگزاری انتخابات 
کنار گذاشته شد. احسان صالحی دبیر شورای 
اطلاع رسانی دولت درباره علت این تغییر 
نوشت: تغییر معاون سیاسی وزارت کشور، 
فداکاری و از خودگذشتگی دولت برای تقویت 
راهبرد مورد تأکید در نماز عیدفطر یعنی 
همکاری قوا است. دشمنان ایران بیش از 
هر چیز به اختلاف های زیر خیمه انقلاب دل 
بسته اند و دولت ولو به قیمت کوتاه آمدن از 
حق خود، مصلحت بزرگتر را کورکردن چشم 
این فتنه می داند. اما روایت خود غلامرضا 
نیز شنیدنی است جایی که می گوید:  اصرار 
رئیس و برخی نمایندگان محترم مجلس 
برای عزل معاون سیاسی وزیر کشور، فارغ 
از اینکه بنده معتقدم بخشنامه صادره کاملا 
مبتنی بر تکلیف اداری و براساس موازین 
شرعی و قانونی و سیاست های کلی ابلاغی 
رهبر معظم انقلاب بود، در حالی صورت 
می گرفت که معظم له علاوه بر ادوار گذشته 
بارها خطاب به نمایندگان همین مجلس، 
ضمن تقبیح دخالت نمایندگان مجلس در 
عزل و نصب ها، مداخله ایشان در امور متعین 
در دولت را منع کرده بود و بلاشک تعیین 
تکلیف در خصوص معاون وزیر مصداق اتم 
و بارز این مداخلات غیرقانونی بود. طرح 
استیضاح وزیر کشور آن هم در ایام ثبت نام 
انتخابات و سالگرد اغتشاشات سال گذشته 
به بهانه بخشنامه ای قانونی که لغو شده بود، 
بدعتی عجیب و بهت آور در تاریخ سیاسی 
کشور و روابط بین دولت و مجلس در ادوار 
مختلف، بود. مع الاسف وساطت ها و توصیه ها 
برای حل مسأله، کارساز نیفتاد و تهدید به 
استیضاح وزیر کشور روز به روز جدی تر شد. 
وی می افزاید: تا یک روز قبل از این تصمیم، 
اراده دولت بر این بود که از حق مردم صیانت 
کند و اجازه چنین مداخله ای را ندهد اما با 
مشاهده اصرار بعضی نمایندگان مجلس به 
استیضاح وزیر و عدم رعایت مصالح قطعی 
کشور که تبعات آن آسیب جدی برای نظم 
و امنیت کشور به دنبال داشت، اینجانب 
ادامه کار را به مصلحت ندانستم و تصمیم به 

کنار ه گیری گرفتم.

   تودیع و معارفه
روز گذشته  احمدی وحیدی  با تشکر 
و تقدیر از تلاش ها و خدمات محمدرضا 
تقی  سیدمحمد  حکمی  طی  غلامرضا، 
شاهچراغی استاندار قم را به عنوان معاون 
سیاسی وزیر کشور و رئیس ستاد انتخابات 
منصوب کرد. وزیر کشور تاکید کرد: آقای 
غلامرضا در طول یکسال گذشته مجموعه 
کارها و برنامه های خوبی را در حوزه های 
سیاسی، تقسیمات کشوری و حوزه انتخابات 
انجام داد. وی با اشاره به سوابق درخشان، 
روحیه انقلابی و جهادی سید محمد تقی 
شاهچراغی گفت: سوابق مدیریتی ارزشمند 
و موثر در هفت استان کشور نشان می دهد 
که معاون سیاسی جدید وزارت کشور از 
ظرفیت بالای مدیریتی برخوردار است و 
ان شاءا... با همکاری و همدلی اعضای شورای 
معاونان و ستاد انتخابات کشور، ماموریت ها 
و برنامه های حوزه معاون سیاسی به ویژه در 
عرصه انتخابات که مهمترین برنامه وزارت 
کشور است، محقق خواهد شد. وزیر کشور 
دوره مسئولیت شاهچراغی در استانداری 
قم را موفقیت آمیز دانست و افزود: مجموعه 
اقدمات و عملکرد مدیریتی وی در قم بسیار 

تاثیرگذار و موثربود.

    اتحاد و انسجام برای عبور از مشکلات
غلامرضا معاون پیشین وزیر کشور انتخاب 
سیدمحمد تقی شاهچراغی را به عنوان معاون 
سیاسی جدید وزارت کشور و رئیس ستاد 
انتخابات بهترین، گزینه و انتخاب دانست. در 
ادامه این نشست، سیدمحمد تقی شاهچراغی 
معاون سیاسی جدید وزارت کشور در 
سخنانی کوتاه با تقدیر از خدمات موثر معاون 
سیاسی سابق گفت: مسئولیت ها زودگذر 
هستند اما آنچه مهم است نهایت تلاش و 
تدبیر برای انجام موفقیت آمیز ماموریت ها و 
رسالت هاست. وی همکاری، تعامل و انسجام 
داخلی بین مدیران و مسئولان را یکی از 
مهمترین کلیدها برای تحقق برنامه ها و 
اهداف تعیین شده دانست و بیان داشت: 
با اتحاد و انسجام می توان از سختی ها و 
مشکلات عبور کرد و مسیر خدمت صادقانه 

و رضایت بخش را برای مردم فراهم ساخت.

اصلاح طلبان 
ورود تشکیلاتی 
نخواهند داشت 

3 اصل مهم 
شورای ائتلاف 

داعش دنبال 
انتقام جویی از 
ایران است

محمد مهاجری در گفت و گو با »آرمان ملی«: 
نگرانی آقای حداد، محصولی و قالیباف  جدی است

منصور حقیقت پور:
 اگر جریان خالص ساز آرام  بنشیند، مشکلات حل می شود


